
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 8/1/2025 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης 
  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 

ΘΕΜΑ:  «Χορηγήσεις επιχειρηματικών δανείων» 
 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

Είναι ευρύτερα αποδεκτή η εκτίμηση για το ότι, η ανάπτυξη της ελληνικής οικονομίας δεν είναι 

εφικτή, χωρίς παραγωγικές επενδύσεις. Ο καθοριστικός τους ρόλος τεκμαίρεται από πλήθος 

μελετών, που στην περίπτωση της χώρας μας, με δεδομένα τα δομικά προβλήματα της 

γήρανσης του πληθυσμού και της υπογεννητικότητας, καθίσταται εθνικά κρίσιμος. Ο λόγος 

επενδύσεων προς ΑΕΠ, από το επίπεδο του 24%, το 2008, σήμερα, υπολείπεται κατά περίπου 

10 ποσοστιαίες μονάδες, ενώ, έναντι του μέσου ευρωπαϊκού όρου, υπολείπεται κατά 8 

μονάδες. Για την κάλυψη αυτού του επενδυτικού κενού οι χορηγήσεις από την πλευρά των 

συστημικών τραπεζών κρίνονται απαραίτητες . 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       
 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

1. Ποιο είναι το συνολικό ύψος των επιχειρηματικών χορηγήσεων, ανά συστημική τράπεζα, το 

έτος 2024; 

2. Σε ποιες εταιρείες, ποιων κλάδων, για ποιο σκοπό και με ποιο επιτόκιο χορηγήθηκαν δάνεια 

ύψους άνω των 5 εκατομμυρίων ευρώ, κατά το τρέχον έτος; 

3. Ποιες εκδόσεις ομολογιακών δανείων, θυγατρικών εταιρειών των συστημικών τραπεζών, 

κατά το 2024, καλύφθηκαν από τις ίδιες τις τελευταίες, ποιο είναι το ύψος των εν λόγω 

εκδόσεων,  ποιος είναι ο σκοπός λειτουργίας τους και ποιες είναι οι εμπράγματες εξασφαλίσεις 

που δόθηκαν για την κάλυψη των σχετικών εκδόσεων από τις συστημικές τράπεζες; 

4. Ποιο είναι το ύψος των δανείων που χορήγησαν οι συστημικές τράπεζες σε εταιρείες 

διαχείρισης  μη εξυπηρετούμενων δανείων, μελών της ένωσης ΕΕΔΑΔΠ, κατά το 2024, για 

ποιο σκοπό χορηγήθηκαν αυτά τα δάνεια και με ποιο επιτόκιο;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
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